
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rajci konaného dňa 23. mája 2019 

Prítomní: 13 

Neprítomní: 0 

 

Prítomných poslancov bola nadpolovičná väčšina, mestské zastupiteľstvo bolo 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie otvoril a viedol primátor mesta, Ing. Milan Lipka. 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva bolo zvolané s nasledovným návrhom programu: 

  

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu  

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením  

4. Rozbor hospodárenia rozpočtovej organizácie Domov vďaky  

5. Rozbory hospodárenia rozpočtových organizácií ZUŠ a ZŠ  

6. Záverečné správy a Záverečný účet Mesta Rajec za rok 2018  

Odborné stanovisko hl. kontrolórky mesta k Záverečnému účtu Mesta Rajec za rok 

2018  

7. Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2018 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Rajec  

8. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 11/2017 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na 

dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, 

spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia  

9. Návrh na vyradenie majetku nad 1000,- €  

10. Návrh Dodatku č. 1 k smernici o určení poplatkov za poskytnuté služby na Mestskom 

úrade v Rajci  

11. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta, aktualizácia 2019 – 2026 

12. Program odpadového hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2016 - 

2020  

13. Zmena a Doplnok č. 2 Územného plánu mesta Rajec  

14. Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2014 upravujúce nájom bytov v nájomných bytových 

domoch postavených s podporou štátu  

15. Predaj, kúpa, prenájom nehnuteľností  

16. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec rozpočtovým opatrením 

č. 20/2019  

Odborné stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu zmeny rozpočtu a programového 

rozpočtu mesta na rok 2019 – RO č. 20/2019  

17. Žiadosť o poskytnutie príspevku z finančných darov pre Domov vďaky  

18. Návrh VZN č. 1/2019 o zavedení a poskytovaní elektronických služieb  

19. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta na II. polrok 2019  

20. Správa hl. kontrolórky mesta o výsledku uskutočnených kontrol za obdobie od 

28.februára  

2019 do 23.mája 2019  

21. Doplnenie rady školy – ZŠ ul. Lipová, Rajec  

22. Vyhodnotenie interpelácií z rokovania MZ dňa 28.2.2019  

23. Interpelácie  

24. Diskusia  

25. Rôzne  

 



JUDr. Gelatka navrhol zmenu programu, a to nasledovne: 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu  

2. Obmedzenie rečníckeho času 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Vyhodnotenie interpelácií z rokovania MZ dňa 28.2.2019  

5. Interpelácie 

6. Diskusia 

7. Rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením  

8. Rozbor hospodárenia rozpočtovej organizácie Domov vďaky  

9. Rozbory hospodárenia rozpočtových organizácií ZUŠ a ZŠ  

10. Záverečné správy a Záverečný účet Mesta Rajec za rok 2018  

Odborné stanovisko hl. kontrolórky mesta k Záverečnému účtu Mesta Rajec za rok 

2018  

11. Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2018 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Rajec  

12. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 11/2017 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na 

dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, 

spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia  

13. Návrh na vyradenie majetku nad 1000,- €  

14. Návrh Dodatku č. 1 k smernici o určení poplatkov za poskytnuté služby na Mestskom 

úrade v Rajci  

15. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta, aktualizácia 2019 – 2026 

16. Program odpadového hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2016 - 

2020  

17. Zmena a Doplnok č. 2 Územného plánu mesta Rajec  

18. Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2014 upravujúce nájom bytov v nájomných bytových 

domoch postavených s podporou štátu  

19. Predaj, kúpa, prenájom nehnuteľností  

20. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec rozpočtovým opatrením 

č. 20/2019  

Odborné stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu zmeny rozpočtu a programového 

rozpočtu mesta na rok 2019 – RO č. 20/2019  

21. Žiadosť o poskytnutie príspevku z finančných darov pre Domov vďaky  

22. Návrh VZN č. 1/2019 o zavedení a poskytovaní elektronických služieb  

23. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta na II. polrok 2019  

24. Správa hl. kontrolórky mesta o výsledku uskutočnených kontrol za obdobie od 

28.februára  

2019 do 23.mája 2019  

25. Doplnenie rady školy – ZŠ ul. Lipová, Rajec  

26. Rekonštrukcia ciest a chodníkov 

27. Rôzne  

Presun bodov „Vyhodnotenie interpelácií z rokovania MZ dňa 28.2.2019“, „Interpelácie“, 

„Diskusia“ navrhol preto, aby poslanci mohli na začiatku rokovania efektívnejšie diskutovať 

vzhľadom k tomu, že keď sú tieto body zaradené do programu rokovania medzi posledné, 

poslanci sú už unavení a diskusia nie je dosť efektívna. 

Hl. kontrolórka sa spýtala, o čom sa bude rokovať v bode „Rekonštrukcia ciest a chodníkov“, 

pretože tento bod neprerokovávala ani jedna komisia a tiež nie je poslancom predložený 

písomný návrh prerokovávaného bodu.. 



JUDr. Gelatka odpovedal, že sa nejedná o konkrétny návrh, skôr podnet na vytvorenie 

pracovnej skupiny, ktorá sa začne zaoberať komplexným riešením rekonštrukcie chodníkov 

a ciest, aby sa zhodnotilo, v akom sú stave, či ich mesto ide rekonštruovať naraz alebo na 

etapy. 

Hl. kontrolórka upozornila, že zo zákona je povinnosť zverejniť návrh rokovania MZ, aby sa 

aj občania mohli k takejto téme vyjadriť. 

Ing. Pekara sa spýtal JUDr. Gelatku, prečo chce meniť program rokovania až priamo na 

zasadnutí MZ a poukázal na to, že ako zástupca primátora mal toto najskôr prerokovať 

s primátorom mesta. 

JUDr. Gelatka odpovedal, že vzhľadom na pracovnú vyťaženosť sa neuskutočnilo pracovné 

stretnutie medzi ním a primátorom, s niektorými poslancami však diskutoval o tom, že podľa 

ich spoločného názoru sa im zdá presunutie týchto bodov logické. V minulom volebnom 

období sa mnohí poslanci sťažovali, že body interpelácie a diskusia sú príliš neskoro 

a nemôžu sa rôznym témam venovať. Keď budú tieto body rokovania na začiatku zasadnutia, 

každý môže diskutovať toľko, koľko vládze. 

Čo sa týka bodu „Obmedzenie rečníckeho času“, podľa JUDr. Gelatku ak sa obmedzí dĺžka 

diskusného príspevku, tak vďaka tomuto obmedzeniu nebude program rokovania tohto MZ 

dlhý a náročný ako to bolo v minulosti. 

Hl. kontrolórka sa spýtala, či obmedzenie rečníckeho času bude natrvalo alebo len pre toto 

rokovanie MZ. Upozornila, že poslanci na minulom zasadnutí MZ schválili nový rokovací 

poriadok a či je teraz vhodné robiť k nemu dodatok, ak má byť toto obmedzenie trvalé. 

JUDr. Gelatka uviedol, že toto obmedzenie bude len na toto zasadnutie MZ.  

Čo sa týka presunu bodu „Interpelácie“, častokrát chcú prísť občania na rokovanie MZ, aby si 

vypočuli interpelácie poslancov, ale keď sa prerokovávali až o  21.00 večer, väčšinou nemali 

záujem prísť. Keď to bude na začiatku, tak sa môžu zúčastniť a vypočuť si. 

Primátor uviedol, že každý jeden občan, ktorý ho písomne oslovil alebo prišiel osobne, bol 

vybavený. Spýtal sa, načo má MZ zriadené komisie, takýto presun bodov programu sa mohol 

vopred pripraviť a mohlo sa plynule rokovať od začiatku zasadnutia. 

Primátor dal najskôr hlasovať o pôvodnom návrhu programu, ktorý nebol prijatý počtom 

hlasov: 

 

za: 6 proti: 6 zdržal sa: 1 

p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Mgr. Hanus, Ing. 

Mucha, Mgr. Šupka 

p. Kavec, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, p. Kardoš, 

Bc. Repková, JUDr. Gelatka 

Mgr. Augustín 

 

Následne dal primátor hlasovať o pozmeňovacom návrhu JUDr. Gelatku. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 7 proti: 6 zdržal sa: 0 

p. Kavec, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, p. Kardoš, 

Bc. Repková, JUDr. 

Gelatka, Mgr. Augustín 

p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Mgr. Hanus, Ing. 

Mucha, Mgr. Šupka 

 

 

Schválené uznesenia: 

30/2019 – obmedzenie rečníckeho času 

31/2019 – kontrola plnenia uznesení  

32/2019 - použitie zostatku prostriedkov schváleného UZN č. 33/2017 

33/2019 - použitie zostatku investičného úveru schváleného UZN č. 9/2018  



34/2019 – rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

35/2019 – výsledok hospodárenia za rok 2018 v DV 

36/2019 – výsledok hospodárenia za rok 2018 – ZŠ, ul. Lipová a ZUŠ Rajec 

37/2019 – správa UIK, správa o plnení rozpočtu za rok 2018 

38/2019 – Záverečný účet mesta za rok 2018 

39/2019 – použitie zdrojov z finančných operácií 

40/2019 – dodatok č. 3 k VZN č. 1/2018 

41/2019 – dodatok č. 1 k VZN č. 11/2017 

42/2019 – vyradenie majetku 

43/2019 – dodatok k smernici o určení poplatkov na MsÚ Rajec 

44/2019 - PHSR 

45/2019 – program odpadového hospodárstva 

46/2019 – doplnok č. 2 k Územnému plánu mesta Rajec 

47/2019 – dodatok č. 2 k VZN 6/2014 

48/2019 – prenájom – Ing. Martin Cibulka 

49/2019 – žiadosť Ing. Miroslava Mikulu 

50/2019 – žiadosť Miroslava Hulína s manž. 

51/2019 - žiadosť SHMÚ 

52/2019 – žiadosť Emílie Smatanovej 

53/2019 – odkúpenie pozemku na cintoríne 

54/2019 – návrh zmeny rozpočtu na rok 2019 

55/2019 – účel použitia finančných darov v DV 

56/2019 – VZN č. 1/2019 o poskytovaní elektronických služieb 

57/2019 – Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na II.polrok 2019 

58/2019 – správa hl. kontrolórky mesta o uskutočnených kontrolách 

59/2019 – delegovanie do Rady školy pri ZŠ, ul. Lipová 

 

R o k o v a n i e : 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

Primátor mesta určil za overovateľov Mgr. Petra Hanusa a Lumíra Kardoša. Za 

zapisovateľku určil Alenu Uríkovú. 

 

2. Obmedzenie rečníckeho času 

Predkladateľ tohto bodu, JUDr. Gelatka navrhol, aby sa diskusný príspevok obmedzil na 

maximálnu dĺžku 3 minúty. 

Ing. Mucha sa spýtal, čo v prípade, ak sa bude prerokovávať zložitejší bod programu, 

napríklad rozpočet. JUDr. Gelatka odpovedal, že všetci poslanci dostali materiály, ktoré si 

mali možnosť naštudovať a mnoho vecí bolo prerokovávaných aj na finančnej komisii. 

Primátor uviedol, že v prípade bodu Interpelácií alebo Vyhodnotenie interpelácií určite 

nebude dodržaná dĺžka príspevku 3 minúty. JUDr. Gelatka uviedol, že ku každej interpelácii 

sa môžu vyjadriť v dĺžke 3 minút. Dodal, že toto obmedzenie nebude nastálo, skúsia to len 

teraz na tomto rokovaní MZ. 

Primátor upozornil, že prerokovávaný materiál nebol na každej komisii. 

Ing. Žideková požiadala, aby sa zhustili rokovania MZ a boli častejšie a s menším počtom 

bodov programu. Primátor odpovedal, že podľa jeho názoru je množstvo prerokovávaných 

bodov v poriadku a rokovania sa dajú riešiť aj mimoriadnymi MZ. Taktiež je tu možnosť 

nastaviť začiatok rokovania na skoršiu hodinu. Ing. Žideková uviedla, že mnohí poslanci sú 

zamestnaní, na to jej p. Uríková odpovedala, že poslanci majú nárok na uvoľnenie zo 

zamestnania v dôsledku výkonu svojej funkcie. 



Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

rečnícky čas na vystúpenie rečníka v dĺžke troch minút. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 7 proti: 6 zdržal sa: 0 

p. Kavec, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec, p. Kardoš, Bc. Repková, 

JUDr. Gelatka, Mgr. Augustín 

p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Mgr. Hanus, Ing. 

Mucha, Mgr. Šupka 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

Hlavná kontrolórka mesta, Ing. Sekáčová, predniesla poslancom správu o kontrole plnenia 

uznesení. Po krátkej diskusii primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. Prehľad plnenia uznesení č. 1 – 28/2019, ktoré boli prijaté na zasadnutí MZ dňa 

28.februára 2019 

2. Prehľad plnenia uznesenia č. 29/2019, ktoré bolo prijaté na zasadnutí MZ dňa 8. apríla 

2019. 

3. Prehľad plnenia uznesení MZ, ktoré neboli splnené do 28. februára 2019 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. Pekara, 

Bc. Repková, Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

P. Záborská požiadala vzhľadom k tomu, že sa nevyčerpali všetky finančné prostriedky 

schválené uznesením č. 33/2017, aby sa preschválili na rekonštrukciu – vybudovanie cesty na 

ul. Partizánska. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

použiť zostatok prostriedkov schváleného UZN č. 33/2017 na kapitálové výdavky vo výške 

2321,45 € na rekonštrukciu – vybudovanie cesty na ul. Partizánska. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. Pekara, 

Bc. Repková, Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

Ďalej p. Záborská požiadala o schválenie použitia zostatku investičného úveru schváleného 

UZN č. 9/2018 na kapitálové výdavky – vybudovanie cesty na ul. Partizánska. 



Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

použiť zostatok investičného úveru schváleného UZN č. 9/2018 na kapitálové výdavky vo 

výške 20 503,02 € na rekonštrukciu – vybudovanie cesty na ul. Partizánska. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. Pekara, 

Bc. Repková, Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

4. Vyhodnotenie interpelácií z 28.2.2019 

Primátor informoval poslancov o interpeláciách, ktoré odzneli na rokovaní MZ dňa 

28.2.2019 a ich vykonanie. 

 

P. Pekara požiadal, aby sa pieskoviská pre deti nedopĺňali, ale nanovo vymenil piesok, 

nakoľko tam niektorí ľudia venčia psov. Bc. Tomčíková odpovedala, že pieskoviská sa budú 

vyberať a nahrádzať novým pieskom.  

 

Mgr. Šupka sa spýtal, či sa bude budovať vonkajší fitpark, nakoľko bolo schválených 

3.tis. € na jeho vybudovanie. Primátor odpovedal, že tento fitpark sa budovať začne a bude sa 

nachádzať neďaleko workoutu. 

  

P. Kavec sa spýtal na tenisové kurty. Primátor odpovedal, že mesto dalo celú plochu 

zamerať geodetovi, Bc. Tomčíková doplnila, že oprava tenisových kurtov prebiehala, 

postupne sa mesto zameria na všetky budovy, stavby v športovom areáli sa postupne budú 

zapisovať do katastra. Je rozpracovaný návrh geometrického plánu. 

 

5. Interpelácie 

Bc. Repková uviedla, že mnoho ľudí sa pýta na opravu chodníkov v Rajci. Bol návrh, aby 

bola vytvorená komisia, ktorá sa bude rekonštrukciou chodníkov zaoberať.  

Primátor odpovedal, že mesto sa touto problematikou zaoberá, je spracovaný katalóg, 

v ktorom sú uvedené priority, vlastnícke práva a pod. Zverejnený nie je, pretože to nie je ešte 

hotový produkt. Na ďalšom MZ dostanú poslanci najnovšie informácie, bude to v rámci 

vyhodnotenia interpelácií z tohto rokovania MZ. 

 

Mgr. Šupka sa spýtal, či sa bude pokračovať v rekonštrukcii športovej haly. Primátor 

odpovedal, že na mimoriadnom zasadnutí MZ v apríli 2019 bola požiadavka dať spracovať 

video a virtuálnu prehliadku. Do augustového zasadnutia MZ by už malo byť všetkým jasné, 

čo sa bude ďalej robiť so športovou halou. 

Následne prednosta MsÚ predložil poslancom virtuálnu prehliadku tejto budovy. 

 

P. Pekara upozornil, že pri Krivíne je vysypaný kamión pneumatík. Ďalej požiadal, aby 

mesto vyšlo v ústrety obyvateľom bytových domov na ul. Hollého vzhľadom k plánovanej 

rekonštrukcii chodníka a parkoviska, kde bude dočasne zrušených cca 70 parkovacích miest. 

Spýtal sa, či by mesto nemohlo zriadiť parkovisko z asfaltového ihriska za bytovkami na ul. 

Hollého. Primátor odpovedal, že toto parkovanie sa musí vyriešiť so spoločnosťou Bineko, 

s.r.o., ktorá bude tieto rekonštrukčné práce vykonávať. P. Kavec navrhol, aby obyvatelia 



bytoviek na ul. Hollého parkovali svoje autá na parkovisku vedúce ku kúpalisku. Primátor 

namietal, že toto parkovisko je súkromný pozemok a je to dosť vzdialená plocha pre 

obyvateľov týchto bytových domov.  

 

P. Pekara uviedol, že na ul. Kmeťovej bola urobená pred dvoma rokmi nová cesta a bola 

tam osadená značka, ktorá bola zvalená. Doteraz ju nikto neopravil. Primátor odpovedal, že 

mesto toto rieši a odpoveď bude daná na ďalšom rokovaní MZ. 

 

P. Pekara ďalej požiadal, aby bol osadený retardér na novej ceste od základnej školy 

popred gymnázium. Primátor prisľúbil riešiť túto požiadavku. 

Mgr. Hanus dodal, že sú podnety od ľudí zo sídliska Sever, že sa táto ulica mení na 

pretekársku dráhu a taktiež požiadal zvážiť požiadavku retardérov. Na jednej strane sú to 

pozitíva – nová cesta, 45 parkovacích miest, ale prinieslo to aj negatíva – zvýšená doprava. 

Nedávať len plastové retardéry, ale vo veľkých mestách bývajú retardéry murované. Vie, že 

to skomplikuje zimnú údržbu, ale budú tam celoročne a efektívnejšie. 

Primátor dodal, že mesto eviduje aj požiadavku na osadenie značky STOP smerom od školy. 

 

P. Kavec sa spýtal, či by nemalo byť na bilboardy, ktoré sú umiestnené pred vstupom do 

mesta, ale taktiež v Rajci a tesnom okolí, vydané stavebné povolenie alebo súhlas mesta na 

výstavbu.  

Ak nie sú bilboardy osadené v súlade so zákonom, nemajú tam čo robiť a navrhol dať ich 

odstrániť na náklady majiteľa alebo mesta. Taktiež si myslí, že osadenie bilboardu pri 

Dubovej (reklama na spining) nie je v súlade so zákonom. 

Bc. Tomčíková odpovedala, že na najbližšie rokovanie MZ podá informáciu, ako má byť 

osadený bilboard v zmysle stavebného zákona. 

 

P. Kardoš predniesol požiadavku obyvateľov bytového domu na ul. Obrancov mieru, ktorí 

majú po osadení retardérov znečistené okná na bytoch a tiež okná na pivniciach v dôsledku 

spomaľovania áut v tejto oblasti. Navrhol, aby mesto osadilo retardér na inom mieste. 

Ďalej p. Kardoš požiadal o prerezávku suchých a poškodených konárov stromov v areáli 

materskej školy a medzi bytovkami na ul. 1. mája a Obrancov mieru. Taktiež pozemok medzi 

bytovými domami na týchto uliciach je mestský, takže by bolo vhodné zmysluplne využiť 

tento pozemok, ktorý je momentálne v dezolátnom stave.  Čo sa týka bytovky na ul. 1. mája – 

je vytvorené parkovisko na jednej strane bytovky – pri materskej škole. Spýtal sa, či by sa 

takéto parkovisko nedalo urobiť aj z druhej strany bytovky a tým by sa zvýšila kapacita 

parkovacích miest. 

  

Ing. Žideková sa spýtala, či bude na momentálne rekonštruovanej časti ul. Partizánskej 

vyznačený chodník. Primátor odpovedal, že tento chodník vyznačený bude. 

 

Ing. Pekara sa spýtal na výšku príspevkov od mesta na činnosť jednotlivých športových 

klubov. Hovorí sa, že kluby dostali len jednu tretinu, resp. polovicu príspevkov oproti roku 

2018 a pritom sa rozpočet ide navýšiť o poskytnutie týchto príspevkov o výšku 6.tis. €. Myslí 

si, že ako poslanci by túto informáciu mali mať, aby vedeli ľuďom odpovedať. Spýtal sa, kde 

tieto informácie môže zistiť. P. Kavec, ako predseda komisie pre školstvo, kultúru a šport 

odpovedal, že príspevky sú zverejnené na stránke mesta. P. Záborská však namietala, že 

zverejnený je len rok 2018, príspevky poskytované v roku 2019 tam zverejnené nie sú. 

Primátor uviedol, že bolo viac žiadateľov, komisia rozdeľovala jednotlivé príspevky a z tohto 

dôvodu je potrebné aj navýšiť rozpočet, aby sa týmto klubom ešte poskytli ďalšie príspevky. 

Ing. Pekara požiadal o zoznam športových klubov a organizácií a tiež o výšku príspevku, 



ktorý im odporučila komisia schváliť, aby si to poslanci vedeli porovnať. P. Kavec uviedol, že 

príspevok dostali všetci, ktorí oň požiadali. Problém nastal v tom, že je nepomerne väčší počet 

žiadateľov ako po minulé roky, cca 22 – 23 žiadateľov na ten istý objem peňazí, ktorý bol 

v minulom roku. 

Ing. Pekara sa spýtal, či sa krátil príspevok všetkým klubom. P. Kavec odpovedal, že áno, 

niektorým sa príspevok krátil, niektorým sa pridal. Na to ho Ing. Pekara upozornil, že najskôr 

p. Kavec uviedol, že sa krátilo všetkým klubom a teraz priznáva, že niektorým sa pridalo. 

Preto Ing. Peara navrhol, aby sa zverejnili aj všetky schválené príspevky z roku 2019. 

 

PaedDr. Mihalec sa spýtal na riešenie diétneho režimu v školách. Primátor odpovedal, že 

komunikoval s riaditeľom ZŠ aj DV, ale táto situácia ešte nie je doriešená. Chce však, aby od 

ďalšieho školského roka bolo toto zabezpečené. Treba vytvoriť podmienky, je zmena 

legislatívy. V ZŠ sa momentálne prihrieva to, čo si prinesú celiatici, ale od nového školského 

roka to bude zmenené. 

Ing. Jasenovec, prednosta MsÚ doplnil informácie primátora. 

 

Ing. Žideková sa spýtala, ako dopadlo orezanie stromov v Turbíne a stromy na zastávke 

na ul. Partizánskej. Bc. Tomčíková odpovedala na tieto otázky a informovala o oreze stromov, 

ktorý bol realizovaný. 

Primátor uviedol, že pracovníci mesta boli skontrolovať elektrické prípojky na Turbíne, 

ale žiadne nové prípojky tam nenašli. Bc. Tomčíková dodala, že na začiatku vjazdu sú 

osadené plynové prípojky. 

 

P. Matejka upozornil, že psíčkari nedodržujú základné predpisy. Primátor odpovedal, že 

táto téma sa intenzívne rieši každý pondelok na pravidelných poradách vedenia mesta. Ing. 

Ťažký, náčelník MsP dodal, že psíčkari sú denne kontrolovaní. 

 

P. Matejka upozornil na to, že medzi ul. S.Chalupku popri potoku Ďurčanka je 

nespevnená cesta a keď sa tadiaľ prejde, veľmi a práši. Bc. Tomčíková odpovedala, že je to 

sčasti mestský pozemok a zvyšok asi Povodia Váhu, resp. nevysporiadané. Primátor prisľúbil 

skontrolovať vlastnícke vzťahy. 

 

6. Diskusia 

Ing. Žideková sa spýtala k elektronickému zasielaniu materiálov na MZ. Prišli v piatich 

mailoch a pre ňu to bolo náročné. Primátor odpovedal, že kapacita mailovej schránky je jedna 

vec a zasielanie materiálov je vec druhá. Ing. Žideková navrhla, aby boli materiály zasielané 

do úschovne vo formáte ZIP a každý poslanec si ich môže stiahnuť. P. Uríková uviedla, že 

v prílohe k pozvánke bolo prehľadne uvedené, ktorá príloha ku ktorá príloha ku ktorému bodu 

patrí. JUDr. Gelatka požiadal o zasielanie nofitikácií, v ktorých by mu bolo oznámené, že mu 

prišiel mail do jeho schránky. Ing. Žideková sa spýtala, prečo mesto nezverejňuje všetky 

prílohy k rokovaniu MZ tak, ako ich uverejňuje napríklad Žilina alebo Trenčín. Hlavná 

kontrolórka odpovedala, že toto nie je povinne zverejňovateľný údaj. Taktiež treba dodržiavať 

zákon o ochrane osobných údajov. Podľa Ing. Židekovej, keď je uvedené meno a mesto, nie je 

to identifikátor v zmysle GDPR. Na to ju p. Uríková aj s hlavnou kontrolórkou upozornila, že 

toto jej tvrdenie je nepravdivé, v menšom meste alebo obci stačí takýto údaj a človek je ihneď 

identifikovateľný. Hl. kontrolórka dodala, že mesto nebude robiť to, čo nie je v súlade so 

zákonom. 

 

JUDr. Gelatka navrhol vylepšenie informovanosti aj prácu poslancov – ocenil by, aj keď 

sa MZ konajú s väčším časovým odstupom, keby sa aspoň poslanci stretli na neformálnom 



stretnutí, kde by ich primátor informoval o tom, čo dôležité v meste je a kde by sme sa mohli 

porozprávať o tom, čo sa bude v meste robiť (napr. investície, výstavby, zmena VZN 

o prideľovaní bytov a pod.). Aby sa nestalo, že dostaneme návrh, ktorý nezodpovedá ich 

predstavám. Možno by to bolo praktické aj pre zamestnancov MsÚ aj pre poslancov. 

Primátor odpovedal, že nemá problém sa s kýmkoľvek z poslancov stretnúť raz za mesiac. Ak 

niekto z poslancov požiadal primátor o stretnutie, bolo mu vyhovené. On sám popri svojej 

pracovnej vyťaženosti nemal potrebu zvolávať stretnutia, ale nemá s tým problém. Len aby sa 

nestalo, že to bude zasadnutie zastupiteľstva pred samotným zastupiteľstvom. Navrhol, aby sa 

stretnutia neuskutočňovali v striktne danom čase a aby sa nerokovalo neúmerne dlho. Nemá 

potrebu vyhýbať sa komunikácii,  môžu sa stretnúť, ale na takej skôr dohode, nie na 

pravidelnej báze. 

 

Ing. Žideková navrhla, aby sa stretli predsedovia komisií pri MZ, zapisovatelia a vedúci 

oddelení, aby sa mohol prerokovať Rokovací poriadok komisií pri MZ. 

Primátor odpovedal, že bola dohoda, že sa preberie žilinský rokovací poriadok a bude sa 

modifikovať na podmienky mesta. Zaoberala sa tým mestská rada, komisie mali dať 

pripomienky. Ing. Žideková sa spýtala, či niekto tieto pripomienky zosumarizoval. P. Uríková 

vysvetlila, že všetky pripomienky zapracovať do rokovacieho poriadku sa nedajú, každá 

komisia chcela niečo iné. P. Kavec navrhol, aby sa p. Uríkovej predložil ucelený návrh. Ing. 

Žideková sa spýtala, či sa teda predsedovia komisií môžu stretnúť so zamestnancami MsÚ 

alebo nie. Primátor odpovedal, aby si zavolali p. Uríkovú, s ktorou by pripravili ucelený návrh 

rokovacieho poriadku. Ing. Jasenovec dodal, že by sa taktiež rád osobne zúčastnil takéhoto 

rokovania. 

 

Ing. Žideková uviedla, že ako poslankyňa má občanov informovať o svojej práci. Spýtala 

sa, či by nemohol byť vyčlenený priestor pre poslancov, kde by mohli raz do mesiac prísť 

a mať hodiny pre občanov. Navrhla priestory Radnice Rajec. Na to p. Uríková uviedla, že 

tieto priestory sú reprezentačné, je tam obradná miestnosť a nie sú vhodné na stretnutia 

s občanmi. Primátor prisľúbil nájsť nejaký iný priestor. 

 

7. Rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením 

P. Záborská, ved.finančného oddelenia predniesla poslancom rozpočtové opatrenia 

o zmene rozpočtu oznámením. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 8/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec 

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 9/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Základnej školy Rajec 

c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 12/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Základnej školy 

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 13/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec  

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 16/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Základnej umeleckej školy 

f) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 17/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Základnej umeleckej školy 



g) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 18/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec 

h) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 19/2019 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

 

8. Rozbory hospodárenia rozpočtovej organizácie Domov vďaky 

P. Záborská predniesla poslancom správu z rozborov hospodárenia rozpočtovej 

organizácie Domov vďaky. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. Berie na vedomie 

a) Výsledok hospodárenia v Domove vďaky za rok 2018 vo výške 56,42 € 

b) Odporúča pre budúce obdobia dodržiavať účelovosť, efektívnosť čerpania 

poskytnutých prostriedkov v roku 2019 a sledovať čerpanie v priebehu roka 

c) Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a zriaďovateľa rozpočetovej 

organizácie Domov vďaky za rok 2018 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

9. Rozbory hospodárenia rozpočtových organizácií ZUŠ a ZŠ 

V zmysle uznesenia MZ č. 28/2019 zo dňa 28.2.2019 sa uskutočnili rozbory hospodárenia 

rozpočtových organizácií ZŠ a ZUŠ. O výsledky týchto rozborov poslancov informovala p. 

Záborská. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

a) výsledok hospodárenia v Základnej škole za rok 2018 vo výške 11,14 € 

b) odporúča pre budúce obdobia dodržiavať účelovosť, efektívnosť čerpania 

poskytnutých prostriedkov v roku 2019 a sledovať čerpanie v priebehu roka 

 

II. berie na vedomie 

a) výsledok hospodárenia v Základnej umeleckej škole za rok 2018 vo výške 67,97 € 



b) odporúča pre budúce obdobia dodržiavať účelovosť, efektívnosť čerpania 

poskytnutých prostriedkov v roku 2019 a sledovať čerpanie v priebehu roka. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

10. Záverečné správy a Záverečný účet Mesta Rajec za rok 2018 

Odborné stanovisko hl. kontrolórky mesta k Záverečnému účtu Mesta Rajec za rok 

2018 

P. Záborská predniesla poslancom záverečné správy a návrh Záverečného účtu Mesta 

Rajec za rok 2018. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor odovzdal slovo hlavnej kontrolórke 

mesta, ktorá predniesla poslancom odborné stanovisko k záverečnému účtu mesta. 

Po prednesení odborného stanoviska hl. kontrolórkou mesta primátor predniesol návrhy na 

uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. Správu UIK  

2. Správu o plnení rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec za rok 2018 

3. Poznámky k 31.12.2018 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a mestské zastupiteľstvo Mesta 

Rajec 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu Mesta Rajec za rok 2018 

3. Výsledok hospodárenia Mesta Rajec za rok 2018 

 

II. schvaľuje 

Záverečný účet Mesta Rajec a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 1 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

 Ing. Žideková 



Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, PaedDr. Mihalec, 

Mgr. Šupka 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

1. Použitie zdrojov z finančných operácií vo výške 155 044,00 € na transakcie verejného 

dlhu – splácanie dlhodobých istín z úverov Mesta Rajec. 

2. Výsledok rozpočtového hospodárenia vo výške 245 203,31 € na kapitálové výdavky 

Mesta Rajec. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

Po prerokovaní tohto bodu vyhlásil primátor 10-minútovú prestávku (od 18.25 h do 18.35 h). 

Po prestávke sa v rokovacej miestnosti nachádzalo 13 poslancov. 

 

 

11. Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2018 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2018 predniesla poslancom p. Záborská. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2018 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Raje 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

12. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 11/2017 o vymedzení úsekov o miestnych komunikácií 

na dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, 

spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia 

Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 11/2017 predniesla poslancom p. Záborská. 

P. Kavec predložil protinávrh k tomuto bodu. Časť poslancov chce odporučiť primátorovi 

vytvoriť pracovnú skupinu členmi komisie na ochranu verejného poriadku, zástupcov, 

odborníkov v termíne do 20.6.2019, ktorá pripraví komplexné VZN o parkovaní. 



Je to preto, aby sa poslanci nezaoberali parkovaním len čiastkovo. Je to časovo zvládnuteľné 

vypracovať tento návrh ako celok a bude sa týkať parkovania v celom meste. Primátor 

upozornil, že predkladaný dodatok nesúvisí s riešením parkovania. Dodal, že chcel vyjsť 

v ústrety občanom, aby bol upravený čas parkovania, ktorý je do 24.00. Nie je to problémom 

nedostatočnej kapacity, ale vyjsť v ústrety občanom tam, kde sa platí za parkovanie. 

P. Kavec však trval na vytvorení pracovnej skupiny, ktorá sa reálne začne zaoberať 

parkovaním v meste. Mgr. Hanus súhlasil s predloženým dodatkom, ale taktiež súhlasil aj 

s tým, aby sa parkovanie v meste začalo riešiť. 

Ing. Jasenovec navrhol osloviť dopravného inžiniera, ktorý navrhne vhodné parkovanie 

v meste, je to kompetencia dopravného inžiniera, ktorý zapracuje požiadavky mesta. Ing. 

Žideková si myslí, že vytvorenie parkovacích miest by mala riešiť pracovná skupina a nie 

odborník. 

Primátor uviedol, že partia laikov nevie ani všetky možnosti aké sú. Je potrebné osloviť 

univerzitu, odborníkov, niekoho, kto vie zdokladovať referencie a pod. (zavádzanie 

parkovania – v koľkých mestách to už robil a pod.). Určite sa to nedá urobiť za pár mesiacov 

a určite nie laickou verejnosťou. Pracovná skupina nemôže takýto návrh pripravovať. 

Bc. Tomčíková uviedla, že pre mesto už v minulosti pracoval jeden dopravný inžinier, ktorý 

mal skúsenosti s parkovaním. Ak by bol ten istý odborník oslovený, vie urobiť analýzy 

z jestvujúceho stavu a po zhodnotení stavu vie navrhnúť riešenia. Potom môžu byť aj 

zástupcovia verejného poriadku, poslancov. Výsledkom musí byť nejaký dokument, ktorý 

bude schválený a musí byť odsúhlasený dopravným policajtom. 

Primátor opäť zdôraznil, že toto nie je úloha pre pracovnú skupinu. 

JUDr. Gelatka uviedol, že cieľom pracovnej skupiny nie je vypracovať parkovaciu politiku, 

ale mal by tam byť odborník – odborníci – a tí laici, ktorí by sa tam zúčastňovali, by mali 

povedať požiadavky. Tieto pripomienky by tam boli zapracované.  

Ing. Pekara upozornil poslancov, aby sa držali schváleného programu, s čím súhlasil aj 

primátor. Tento protinávrh by nemal byť v rámci tohto materiálu schvaľovaný. Upozornil 

poslancov, že materiály dostali v dostatočnom predstihu pred rokovaním MZ, boli 

prerokované v komisiách a teraz na rokovaní MZ sa predkladajú nové návrhy, ktoré neboli 

nikde prerokované. Hl. kontrolórka upozornila poslancov, že ak o tomto predkladanom 

návrhu vedeli, bolo to potrebné predložiť minimálne v rámci interpelácií a diskusie. 

Vzhľadom k tomu, že tento protinávrh nebol nikde prerokovaný, navrhla, aby sa k nemu 

neprijímalo žiadne uznesenie. 

P. Kavec súhlasil s Ing. Pekarom aj s hlavnou kontrolórkou, ospravedlnil sa za zle predložený 

návrh a navrhol vrátiť sa k prerokovávanému návrhu dodatku. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 11/2017 o vymedzení úsekov miestnych komunikácií na 

dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, spôsobe jej 

platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 1 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Bc. Repková, Mgr. Hanus, 

Ing. Mucha, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec, Mgr. Šupka 

 p. Kavec 



13. Návrh na vyradenie majetku nad 1000,- € 

Návrh na vyradenie majetku nad 1000,- € predniesla poslancom p. Záborská. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

návrh na vyradenie majetku Mesta Rajec 

II. schvaľuje 

vyradenie a zlikvidovanie hmotného majetku: 

Interaktívna tabuľa + príslušenstvo, MŠ, ul. Mudrochova – 1800,- € 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

14. Návrh Dodatku č. 1 k Smernici o určení poplatkov za poskytnuté služby na 

Mestskom úrade v Rajci 

Návrh Dodatku č. 1 k Smernici o určení poplatkov za poskytnuté služby na MsÚ v Rajci 

predniesla poslancom p. Záborská. 

Mesto Rajec plánuje zatraktívniť mesačník Rajčan a následne distribuovať mesačník Rajčan 

do všetkých domácnosti. Z tohto dôvodu bude inzercia v mesačníku dostupná všetkým 

občanom a tým mesto ponúka lepšie podmienky v oblasti reklamy.  Návrh dodatku sa týka 

novej výšky poplatkov za inzerciu. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. Schvaľuje 

Návrh Dodatku č. 1 k Smernici o určení poplatkov za poskytnuté služby na Mestskom úrade 

v Rajci. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

15. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta, aktualizácia 2019 – 2026 

Návrh Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta predniesla poslancom vedúca 

oddelenia výstavby a ŽP, Bc. Tomčíková. Jedná sa o aktualizáciu PHSR, ktorá bola 

zverejnená na webovom sídle mesta, prerokovaná v komisii výstavby a ŽP a taktiež v komisii 

sociálno-zdravotnej, pripomienky ktorej predniesla poslancom.  



Ing. Žideková uviedla, že PHSR je jediný strategický dokument, ktorý mesto má. Myslí si, že 

by mal byť dopracovaný. Bc. Tomčíková navrhla, aby bolo zobraté na vedomie stanovisko 

komisie a ďalej aby bolo uložené MsÚ dopracovať navrhovaný PHSR a predložiť ho na 

rokovanie MZ. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

stanovisko komisie výstavby a ŽP zo dňa 6.5.2019, stanovisko finančnej komisie zo dňa 

9.5.2019 a stanovisko komisie sociálno-zdravotnej. 

II. odporúča 

MsÚ zabezpečiť dopracovanie PHSR Mesta Rajec. aktualizácia 2019 – 2025.  

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. Pekara, 

Bc. Repková, Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

16. Program odpadového hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2016 – 

2020 

Podľa § 10 ods.  1 zákona NR SR č. 79/2015 Z.z. o odpadoch a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov je Mesto Rajec povinné vypracovať program odpadového hospodárstva 

mesta.  

V zmysle § 10 ods. 10 zákona bol vypracovaný spoločný „Program odpadového 

hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2016 – 2020“ pre všetky obce, ktoré sú 

členmi tohto združenia. Program vypracovala spoločnosť Odpadový hospodár s.r.o., 

Hroznová 4664/9, 902 01 Pezinok.  

Program odpadového hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2016 – 2020 bol 

predložený 05.03.2019 Okresnému úradu Žilina, odbor starostlivosti o životné prostredie, 

oddelenie ochrany prírody a vybraných zložiek životného prostredia v Žiline na posúdenie. 

Z výsledku posúdenia  Programu odpadového hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na 

roky 2016 – 2020 vyplynulo, že je v súlade so záväznou časťou programu Žilinského kraja 

a príslušnými ustanoveniami zákona. Výsledok posúdenia je pre Mesto Rajec záväzný. 

Navrhovaný program odpadového hospodárstva predniesla poslancom Bc. Tomčíková. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 6.5.2019 a stanovisko finančnej 

komisie zo dňa 9.5.2019, ktoré odporučili schváliť POH Združenia obcí Rajeckej doliny na 

roky 2016-2020 

II. schvaľuje 

Program odpadového hospodárstva Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2016 – 2020. 

 

 

 

 

 



 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. Pekara, 

Bc. Repková, Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

17. Zmena a Doplnok č. 2 Územného plánu mesta Rajec 

Nariadením OkÚ Žilina, pozemkový a lesný odbor č.  OU-ZA-PLO 2017/005182/Št/PK-

Vv zo dňa 22. 09. 2017 bolo nariadené začatie projektu Jednoduchých pozemkových úprav 

v lokalite „Rajec  Záhumnie“ . Pre potreby zosúladenie potrieb vlastníkov pozemkov v danej 

lokalite so súčasným územným plánom v hraniciach projektu JPÚ, zosúladenia funkcií 

existujúcich užívaných pozemkov a nových investičných zámerov súkromných vlastníkov 

a mesta navrhujeme začať obstaranie zmien a doplnku územného plánu mesta. Územný plán 

mesta bol schválený uznesením MZ č. 48/2008 dňa 29.4.2008. Zmeny a doplnok č. 1 bol 

schválený uznesením MZ č. 87/2011 dňa 9.6.2011 pre lokalitu Krivín.  To znamená, že mesto 

bude obstarávať Zmeny a doplnok č. 2 ÚPN mesta.  

Po krátkej diskusii primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

stanovisko komisie výstavby a ŽP zo dňa 6.5.2019, ktorá odporučila schváliť začatie 

obstarania zmien a doplnku č. 2 ÚP mesta Rajec 

 

II. schvaľuje 

začatie obstarania Zmien a doplnku č. 2 Územného plánu mesta Rajec. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. Pekara, 

Bc. Repková, Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

18. Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2014 upravujúce nájom bytov v nájomných bytových 

domoch postavených s podporou štátu 

Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 6/2014 predniesla poslancom Bc. Tomčíková. 

Na základe skúseností s doterajšou správou bytov bol poslancom predložený návrh Dodatku 

č. 2 k VZN 6/2014 upravujúci nájom bytov v nájomných bytových domoch postavených 

s podporou štátu. VZN mesta č. 6/2014 bolo schválené uznesením MZ č.  88/2014 dňa 25.  

septembra 2014. Dodatok č. 1 k VZN bol schválený uznesením MZ č. 76/2017 dňa 12.10.2017.    

Dodatkom č. 2 sa rieši :  

- Zmena spôsobu určenia  bytovej komisie pri novopostavených bytoch a to žrebovaním 

- Predkladanie príjmu  pri opakovanom uzatvorení nájmu 

- Doba uzatvorenia zmluvy pri opakovanom nájme, splnenie podmienok zákona 

Prideľovanie nájomných bytov – máme byty nájomného charakteru a potom byty, ktoré mesto 

„zdedilo“ a tie sa riadia iným režimom. Návrh dodatku k VZN sa týka nájomných bytov. 



JUDr. Gelatka uviedol, že finančná komisia tento dodatok prerokovala a mala určité 

pripomienky. Následne sa predmetným VZN zaoberal a zistil, že viaceré jeho časti si 

rozporujú, preto by odporúčal, aby sa k tomuto VZN poslanci vrátili po jeho ďalšom 

prepracovaní. 

Bc. Repková upozornila na rozporné znenie niektorých článkov, na čo jej Bc. Tomčíková 

odpovedala, že uvedené citácie sú prevzaté zo zákona a nerozporujú si. Ing. Žideková uviedla, 

že na finančnej komisii padol návrh žrebovať byty pre jednotlivých uchádzačoch. Primátor 

uviedol, že taktiež navrhoval iné rozdeľovanie bytov ako v minulosti, ale nech sa nežrebujú 

byty, ale poslanci, ktorí budú členmi komisie pre prideľovanie bytov a ktorí budú 

individuálne posudzovať jednotlivých uchádzačov. Jeho názor je taký, že žrebovať byty nie je 

správne. 

Ing. Žideková navrhla, aby z uchádzačov o byt, komisia posúdi, ktorí majú nárok a z nich sa 

bude žrebovať. Komisia by si mala určiť nejaké pravidlá. Mgr. Hanus taktiež uviedol, že 

žrebovanie bytov nie je dobrá voľba. Nech je vyžrebovaná komisia, ktorá bude niesť mieru 

zodpovednosti za pridelenie bytov. 

Bc. Tomčíková informovala, že v minulosti pri prideľovaní bytov boli vyžrebovaní z radov 

poslancov členovia komisie, ktorá niekoľkokrát zasadala. Mesto má zoznam žiadateľov, 

ktorých oslovovala zodpovedná zamestnankyňa MsÚ, či spĺňajú príjem zákonom dané 

podmienky. Následne bol vytvorený ďalší zoznam s uchádzačmi spĺňajúcimi tieto 

podmienky, taktiež tam bolo vyšpecifikované, ktorá rodina má aký príjem a tiež počet členov. 

Potom sa členovia komisie k tomuto zoznamu vyjadrovali. Následne komisia vytvorila návrh, 

čo potom predložili primátorovi. Tiež sa brala do úvahy aj izbovosť bytov. 

Mgr. Hanus dodal, že najväčšie množstvo informácií má predsa primátor a konečné 

rozhodnutie by primátorovi nebral. 

Bc. Tomčíková informovala, že súčasťou VZN sú prílohy, kde v každom bytovom dome je 

stanovené iné nájomné. K tomuto VZN sa budú poslanci vracať aj pred kolaudáciou nového 

bytového domu, čo bude cca koniec roka 2019. 

Primátor zdôraznil, že by chcel, aby bolo prideľovanie bytov transparentnejšie. 

Ing. Pekara uviedol, že podstatná zmena bola v tom, že bytová komisia má 5 členov, ktorí sú 

určení žrebovaním. Môže sa však stať, že do komisie sa môže dostať taký poslanec, ktorý 

nepodporuje výstavbu nájomných bytových domov, ale zrazu bude rozhodovať o pridelení 

bytov uchádzačom. Podľa Bc. Repkovej, keby bola primátorom, tak o prideľovaní bytov by 

nechcela rozhodovať. Osobne jej nevadí, že niektorí poslanci nesúhlasia s bytovou výstavbou 

a budú prideľovať byty.  

Primátor uviedol, že nemá problém zdôvodniť pridelenie jednotlivých bytov. 

Hl. kontrolórka upozornila, že primátor a mestské zastupiteľstvo sú dva seberovné orgány. 

Každá komisia má len odporúčací charakter či už pre MZ alebo pre primátora. Komisia 

odporučí a ostatné nech je v súlade so zákonom. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. stanovisko komisie výstavby a ŽP zo dňa 6.5.2019, ktorá odporučila schváliť Dodatok 

č. 2 k VZN č. 6/2014 tak, ako bol navrhnutý. 

2. stanovisko finančnej komisie zo dňa 9.5.2019, ktorá odporučila schváliť Dodatok č. 2 

k VZN č. 6/2014 s pripomienkou. 

II. schvaľuje 

Dodatok č. 2 k VZN č. 6/2014 upravujúce nájom bytov v nájomných bytových domoch 

postavených s podporou štátu podľa pripomienok, ktoré boli vznesené na rokovaní MZ. 

 



Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 11 proti: 1 zdržal sa: 1 

p. Kardoš, p. Kavec, p. Matejka, p. 

Pekara, Ing. Pekara, Bc. Repková, 

Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. 

Šupka 

JUDr. Gelatka Mgr. Augustín 

 

19. Predaj, kúpa, prenájom nehnuteľností 

Predaj, kúpu a prenájom nehnuteľností predniesla poslancom Bc. Tomčíková. 

 

a) Žiadosť Ing. Martina Cibulku 

P. Martin Cibulka požiadal o prenájom prípadne odkúpenie pozemkov KNC parcela č. 

2124/370, druh pozemku orná pôda o výmere 263 m², KNC parcela č. 2124/371, druh 

pozemku orná pôda o výmere 235 m² a KNC parcela č. 2124/372, druh pozemku orná pôda 

o výmere 120 m² za účelom realizácie podnikateľského zámeru - výstavba samoobslužnej 

autoumyvárky. Pozemky sa nachádzajú pred prevádzkou spoločnosti Vinuta, s.r.o., približne 

v mieste kde je osadený svetelný pylón Rajec. Pozemky Mesto Rajec dlhodobo nevyužíva, na 

pozemkoch sa nachádza zeleň (stromy a porast kríkov). Zámer výstavby autoumyvárne sa 

bude nachádzať v blízkosti štátnej cesty I/64, v blízkosti ľavotočivej zákruty. Cez pozemky 

prechádza verejná kanalizácia, verejný plynovod a telekomunikačný kábel. Pozemky sú 

zaťažené vedeniami v správe SeVaK, SPP a Slovak Telekom.  

Primátor následne odovzdal slovo Ing. Cibulkovi, ktorý sa osobne zúčastnil rokovania MZ 

a vysvetlil poslancom svoj zámer osadenia umyvárky. 

Mgr. Augustín uviedol, že komisia výstavby a ŽP túto žiadosť prerokovala, ale v rámci 

biodiverzity a spodných vôd by takúto veľkú stavbu nepovolili. Mgr. Hanus s tvrdením Mgr. 

Augustína nesúhlasil, poslanci sú tu aj na to, aby slúžili občanom. Priestor, ktorý chce Ing. 

Cibulka využiť, je teraz zarastený a neudržiavaný, umyvárkou by sa tento priestor upravil.  

Po vyjadrení ďalších názor poslancov primátor predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo 

1. berie na vedomie  

1. žiadosť Ing. Martina Cibulku bytom Smreková 3094/15, 010 07 Žilina doručenú dňa 

04.03.2019 pod č. 884/2019  vo veci prenájmu prípadne odkúpenia pozemkov KNC 

parcela č. 2124/370, KNC parcela č. 2124/371 a KNC parcela č. 2124/372 

nachádzajúcich sa v k.ú. Rajec, zapísaných na LV č. 1500 vo vlastníctve Mesta Rajec 

2. stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 06.05.2019, ktorá 

neodporučila schváliť žiadateľovi prenechanie pozemkov do nájmu ani prevod 

pozemkov odpredajom 

3. stanovisko finančnej komisie zo dňa 09.05.2019. Komisia sa informovala, či nie sú na 

pozemku inžinierske siete a či nebude problém s prístupovými cestami do mesta a 

odporučila pripraviť podklady na odpredaj 

2. schvaľuje 

prebytočnosť pozemkov KNC parc. č. 2124/370, druh pozemku orná pôda o výmere 263 m², 

KNC parc. č. 2124/371, druh pozemku orná pôda o výmere 235 m² a KNC parc. č. 2124/372, 

druh pozemku orná pôda o výmere 120 m², zapísaných na LV č. 1500 pre obec Rajec, okres 

Žilina, k.ú. Rajec a zámer ich prenájmu formou obchodnej verejnej súťaže podľa ustanovenia 

§ 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

3. ukladá 



MsÚ Rajec pripraviť Podmienky verejnej obchodnej súťaže na prenájom pozemkov KNC 

parc. č. 2124/370, druh pozemku orná pôda o výmere 263 m², KNC parc. č. 2124/371, druh 

pozemku orná pôda o výmere 235 m² a KNC parc. č. 2124/372, druh pozemku orná pôda 

o výmere 120 m², zapísaných na LV č. 1500 pre obec Rajec, okres Žilina, k.ú. Rajec na 

najbližšie rokovanie mestského zastupiteľstva.  

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 8 proti: 2 zdržal sa: 3 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, p. 

Matejka, Ing. Pekara, Mgr. Hanus, 

Ing. Mucha, Mgr. Šupka 

Mgr. Augustín, Ing. 

Žideková 

p. Pekara, Bc. Repková, 

PaedDr. Mihalec 

 

b) Žiadosť Ing. Miroslava Mikulu 

P. Miroslav Mikula požiadal o odkúpenie pozemku KNC parcely č. 2124/286, druh 

pozemku orná pôda o výmere 158 m
2
. Pozemok je evidovaný na Okresnom úrade v Žiline, 

katastrálnom odbore na LV č.3333 vo vlastníctve Mesta Rajec v podiele 1/1. Pozemok sa 

nachádza na okraji záhradkárskej osady v lokalite Tŕstie pri kúpalisku Rajec. Pozemok mesto 

dlhodobo nevyužíva a je umiestnený mimo zastavaného územia obce. V zmysle územného 

plánu mesta je pozemok začlenený do funkčného využitia C3 – záhradková osada. P. 

Miroslav Mikula má zámer užívať pozemok výlučne na záhradkársku činnosť (bez 

akejkoľvek výstavby) a to na pestovanie poľnohospodárskych plodín.  

V diskusii sa poslanci vyjadrili dať predmetný pozemok do nájmu. Následne primátor 

predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  

1. žiadosť Ing. Miroslava Mikulu bytom Fačkov 103, 013 15 Fačkov vo veci odkúpenia 

pozemku KNC parcela č. 2124/286, druh pozemku orná pôda o výmere 158 m
2
,  

evidovaný na liste vlastníctva č. 3333 vo vlastníctve Mesta Rajec v podiele 1/1 

2. stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 06.05.2019, ktorá 

neodporučila schváliť prevod – odpredaj pozemku, odporučila prenechať pozemok do 

nájmu žiadateľovi a pri prenájme uplatniť ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – dôvod hodný osobitného 

zreteľa 

3. stanovisko finančnej komisie zo dňa 09.05.2019, ktorá odporučila preskúmať 

vlastníkov susednej parcely, či nebude mať záujem o kúpu vzhľadom na celistvosť a 

prístupovú cestu k tejto parcele. Treba zvážiť aj to, že parcela susedí s 

pripravovanými pozemkovými úpravami, kde sa bude riešiť individuálna výstavba, 

cena za odpredaj bola odsúhlasená – 15 €. 

II. schvaľuje   

prebytočnosť pozemku KNC  parc. č. 2124/286, druh pozemku orná pôda o výmere 

158 m², zapísaný na LV č. 3333 pre obec Rajec, okres Žilina, k.ú. Rajec a jeho 

prenájom žiadateľovi Ing. Miroslavovi Mikulovi, bytom Fačkov 103, 013 15 Fačkov 

ako prípad  podľa  ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov. 

 

III. ukladá  

MsÚ Rajec pripraviť Podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom pozemku KNC 

parc. č. 2124/286, druh pozemku orná pôda o výmere 158 m² zapísaný na LV č. 3333 pre 

obec Rajec, okres Žilina, k.ú. Rajec na najbližšie rokovanie mestského zastupiteľstva. 



 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 11 proti: 2 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec 

Mgr. Šupka, Ing. 

Mucha 

 

 

c) Žiadosť p. Miroslava Hulína s manželkou 

P. Miroslav Hulín s manželkou požiadali o odkúpenie  pozemku KNC parcely č. 1399/2, 

druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 73 m
2
. Pozemok  vznikol odčlenením 

od KNC parcely č. 1399, druh pozemku zastavaná plocha (nie je evidovaná na LV). P. Hulín 

spolu s manželkou sú bezpodielovými vlastníkmi  rodinného domu súp. číslo 489 na ul. 

Nádražnej, ktorý je postavený na pozemku KNC parcela č. 1404, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 320 m
2
, stavba domu spolu s pozemkom je evidovaná na liste 

vlastníctva č. 1422 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie:  

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. žiadosť Miroslava Hulína a manželky Kataríny rod. Paulínyovej, obaja  bytom 

Nádražná 489/37 Rajec vo veci odkúpenia pozemku KNC parcela č. 1399/2, druh 

pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 73 m
2
, ktorý vznikol odčlenením od 

KNE parcely č. 7085, druh pozemku ostatné plochy o celovej výmere 6208 m
2
 

evidovanej na liste vlastníctva č. 3333 vo vlastníctve Mesta Rajec v podiele 1/1 na 

základe geometrického plánu č. 43432611-013/2019 vyhotoveného Ing. Radomír 

Blažek – Geodetic dňa 21.01.2019 

2. stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 14.02.2019, ktorá 

odporučila odpredať pozemok KNC parcelu č. 1399/2, druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 73 m
2
 za cenu 10€/m², čo predstavuje za celkovú 

odpredávanú výmeru 73 m² celkovú kúpnu cenu 730,- € a pri prevode uplatniť 

ustanovenia  § 9a, ods. 8, písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov – dôvod hodný osobitného  zreteľa 

3. stanovisko finančnej komisie zo dňa 09.05.2019, ktorá skonštatovala, že vstup do 

rodinného domu a predzáhradku užívajú žiadatelia dlhodobo, susediace vstupy 

a predzáhradky tvoria jednu ucelenú stavebnú čiaru a odporučila odpredať pozemok 

KNC parcela č. 1399/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 73 m
2
 

za cenu 10€/m², čo predstavuje za celkovú odpredávanú výmeru 73 m² celkovú kúpnu 

cenu 730,- €. 

II. konštatuje, 

že zámer prevodu je zverejnený na úradnej tabuli Mesta Rajec, webovej stránke mesta 

v termíne od 03.05.2019 do konania mestského zastupiteľstva vrátane tohto dňa a na 

Ústrednom portáli verejnej správy – www.slovensko.sk od 07.05.2019 do konania mestského 

zastupiteľstva (vrátane tohto dňa).  

 

III. schvaľuje 

prebytočnosť nehnuteľného majetku a to pozemku KNC parcela č. 1399/2, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 73 m
2
, ktorý vznikol odčlenením od KNE parcely č. 

7085, druh pozemku ostatné plochy o výmere 6208 m
2
 evidovanej na liste vlastníctva č. 3333 

http://www.slovensko.sk/


vo vlastníctve Mesta Rajec v podiele 1/1 z dôvodu, že v súčasnosti je pozemok dlhodobo 

užívaný žiadateľmi, pre mesto nevyužiteľný, so susednými pozemkami – oploteniami  tvorí 

stavebnú čiaru.  

IV. schvaľuje 

prevod pozemku KNC parcela č. 1399/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 73 m
2
 , ktorý vznikol odčlenením od KNE parcely č. 7085, druh pozemku ostatné 

plochy o celovej výmere 6208 m
2
 evidovanej na liste vlastníctva č. 3333 vo vlastníctve Mesta 

Rajec v podiele 1/1 na základe geometrického plánu č. 43432611-013/2019 vyhotoveného 

Ing. Radomír Blažek – Geodetic dňa 21.01.2019 a to kúpou do vlastníctva žiadateľov 

Miroslav Hulín a manželka Katarína rod. Paulínyová, obaja  bytom Nádražná 489/37 Rajec 

za kúpnu cenu 10,00 €/m2, čo predstavuje za výmeru 73 m2 celkovú kúpnu cenu 730,00 € 

s uplatnením § 9a, ods. 8, písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov – dôvod hodný osobitného  zreteľa, ktorý je daný tým, že  pozemok KNC parcela 

1399/2 je už niekoľko desiatok rokov užívaný pokojne a nerušenie ako spevnený vstup zo 

zámkovej dlažby  a predzáhradka  k rodinnému domu žiadateľov, predtým užívaní rodičmi 

žiadateľky. V súčasnosti je pozemok oplotený, pre mesto nevyužiteľný. Pozemok je zaťažený 

bremenom spočívajúcom v osadení stĺpa elektrického vedenia. Pozemok svojim umiestnením 

a výmerou nie je možné využiť ako samostatnú parcelu na iné účely. O odpredaj pozemku 

doteraz nik iný neprejavil záujem.   

V. ukladá 

kupujúcemu zaplatiť celkovú kúpnu cenu vo výške 730,00 € na účet Mesta Rajec vedený vo 

VÚB, a.s. na číslo účtu v tvare IBAN: SK 46 0200 0000 0000 2362 1432 v lehote do 15 dní 

odo dňa nadobudnutia účinnosti kúpnej zmluvy. 

VI. schvaľuje, 

aby poplatky spojené s prevodom uhradil žiadateľ – kupujúci  a to najmä poplatok za vklad 

do katastra nehnuteľností.  

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

d) Žiadosť SHMÚ Bratislava 

Slovenský hydrometeorologický ústav požiadal Mesto Rajec o uzatvorenie dohody 

v súvislosti s umiestnením, rekonštrukciou, obnovou a prevádzkou štátnej monitorovacej 

siete povrchových vôd. SHMÚ plánuje v rokoch 2019 až 2020 uskutočniť projekt, ktorého 

hlavnou úlohou je rekonštrukcia a obnova pozorovacích objektov, ktoré sú súčasťou 

hydrologickej siete. Predmetný projekt plánuje SHMÚ uskutočniť z dôvodu nevyhnutnosti 

zabezpečiť potrebnú modernizáciu monitorovacej siete povrchových vôd Slovenskej 

republiky za účelom zabezpečenia kvalitnej bázy údajov o stave povrchových vôd. 

Rekonštrukcia a obnova sa bude týkať pozorovacieho objektu, ktorý je umiestnený na 

pozemku, ktorý sa nachádza v k.ú. Rajec a to KN E p.č. 7087/1, druh pozemku ostatné 

plochy o celkovej výmere 5899 m², evidovaný na LV č.3333 vo vlastníctve Mesta Rajec 

v podiele 1/1.            

SHMÚ žiada o užívanie časti pozemku KN E p.č. 7087/1 o výmere 1m², na ktorom je 

umiestnené pozorovacie zariadenie štátnej hydrologickej siete. Jedná sa o malú betónovú 

pätku s rozmermi približne 50x50x cm, z ktorej vystupuje modrá kovová rúra do výšky cca 



80 cm. Zo strany kovovej pätky je stupnica. Objekt sa nachádza na ul. Bystrická, priamo na 

brehu toku Čierňanka. SHMÚ žiada o uzatvorenie dohody o umiestnení, rekonštrukcii, 

obnove a prevádzky objektu štátnej hydrologickej siete na dobu určitú 15 rokov.    

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. žiadosť Slovenského hydrometeorologického ústavu so sídlom Jeséniova 17, 833 15 

Bratislava 37 doručenú dňa 20.02.2019 pod č. 716/2019 doplnenú emailom dňa 

05.04.2019 vo veci umiestnenia, rekonštrukcie, obnovy a prevádzky objektov štátnej 

monitorovacej siete povrchových vôd na časti pozemku KNE p.č.7087/1 

2. stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 06.05.2019, ktorá 

odporučila uzavrieť so žiadateľom Zmluvu o výpožičke pozemku na dočasné 

bezplatné užívanie na dobu určitú 15 rokov s uplatnením   ustanovenia § 9a, ods. 9, 

písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – dôvod 

hodný osobitného zreteľa 

3. stanovisko finančnej komisie zo dňa 09.05.2019, ktorá odporučila prenechať 

žiadateľovi pozemok do užívania bezodplatne. 

II. schvaľuje 

uzavretie Zmluvy o  výpožičke pozemku na dočasné bezplatné užívanie, ktorou sa 

prenecháva pozemok KN E parcela č. 7087/1, druh pozemku ostatná plocha o celkovej 

výmere 5899 m² v časti o výmere 1 m², evidovaný na liste vlastníctva č. 3333 vo vlastníctve 

Mesta Rajec do výpožičky žiadateľovi: Slovenský hydrometeorologický ústav, so sídlom 

Jeséniova 17, 833 15 Bratislava 37, IČO: 156884 za podmienok:  

a) účel výpožičky: umiestnenie objektu štátnej hydrologickej siete  

b) cena: bezodplatne 

c) doba výpožičky: určitá 15 rokov 

d) výpovedná doba: 6 mesiacov 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa v zmysle §9a, ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov – dôvod hodný osobitného zreteľa, ktorý je daný 

tým, že SHMÚ plánuje uskutočniť projekt, ktorého hlavnou úlohou je rekonštrukcia a obnova 

pozorovacích objektov, ktoré sú súčasťou štátnej hydrologickej siete z dôvodu nevyhnutnosti 

zabezpečiť potrebnú modernizáciu monitorovacej siete povrchových vôd v Slovenskej 

republike za účelom zabezpečenia kvalitnej bázy údajov o stave povrchový vôd. 

III. konštatuje, 

že  zámer  prenechania pozemku do výpožičky je zverejnený na  úradnej tabuli  

mesta, webovej stránke mesta v termíne od 06.05.2019 a na Ústrednom portáli verejnej 

správy – www.slovensko.sk od 07.05.2019 do konania mestského zastupiteľstva vrátane 

tohto dňa. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

e) Žiadosť o prenájom pozemku pod garáž – p. Smatanová 

http://www.slovensko.sk/


P. Emília Smatanová požiadala o prenájom pozemku KN C parcely č. 2156/52, druh 

pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 14 m², na ktorom je postavená stavba garáže č. 11.  

Pozemok je evidovaný v katastri nehnuteľnosti na Okresnom úrade v Žiline, katastrálnom 

odbore na liste vlastníctva č.3333 vedenom pre katastrálne územie Rajec, na ktorom je v 

zápise pod B1/ zapísaný ako vlastník Mesto Rajec v celosti.  

Pozemok pod garážou č.11 sa nachádza pri kotolni Juh a materskej škole Mudrochova a bol 

prenajatý nájomnou zmluvou manželovi žiadateľky p. Vladimírovi Smatanovi, ktorý zomrel 

28.03.2018. Pani Smatanová užívala pozemok KN C parcelu č. 2156/52, na ktorom je 

postavená stavba prefabrikovanej garáže č. 11 spolu so svojím manželom p. Vladimírom 

Smatanom. Pozemok pod garážou užívajú od roku 1993. Po smrti manžela má p. Smatanová 

záujem naďalej užívať pozemok pod garážou. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. žiadosť p. Emílie Smatanovej, bytom Mudrochova 929/7, 015 01 Rajec doručenú dňa 

04.04.2019 pod č. 1218/2019 vo veci prenájmu pozemku pod garážou č.11 a to KNC 

parcely č. 2156/52, druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 14 m² nachádzajúci 

sa v k.ú. Rajec pri sídlisku juh 

2. stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 06.05.2019, ktorá 

odporučila prenechať pozemok KNC parcelu č. 2156/52, druh pozemku trvalé trávnaté 

porasty o výmere 14 m² do nájmu žiadateľke na dobu neurčitú a pri prenájme uplatniť 

§ 9a, ods. 9 pís. c/ zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – 

dôvod hodný osobitného zreteľa. 

3. stanovisko finančnej komisie zo dňa 09.05.2019, ktorá odporučila prenechať pozemok 

KNC parcelu č. 2156/52 druh pozemku trvalé trávnaté porasty pod garážou č.11 o 

výmere 14 m² do nájmu žiadateľke. Cena nájmu:0,64 €/m² + každoročné zvyšovanie o 

mieru inflácie.  

II. schvaľuje 

prebytočnosť pozemku KN C parcely č. 2156/52, druh pozemku trvalé trávnaté porasty o 

výmere 14 m², evidovaného na LV č. 3333, pre obec Rajec, okres Žilina, k.ú. Rajec vo 

vlastníctve Mesta Rajec v podiele 1/1 z dôvodu, že pozemok je pre mesto nevyužiteľný 

nakoľko na pozemku je postavená stavba garáže, ktorú po smrti manžela naďalej užíva 

žiadateľka.  

III. schvaľuje  

prenechanie pozemku KN C parcelu č. 2156/52 pod garážou č.11, druh pozemku trvalé 

trávnaté porasty o výmere 14 m², evidovaného na Okresnom úrade v Žiline, katastrálnom 

odbore na liste vlastníctva č. 3333 vo vlastníctve Mesta Rajec v podiele 1/1 do nájmu 

nájomcovi:  

Emília Smatanová, bytom Mudrochova 929/7, 015 01 Rajec  

za podmienok:  

a) účel nájmu: užívanie pozemku pod garážou č.11  

b) cena nájmu:0,64 €/m² + každoročné zvyšovanie o mieru inflácie. Pri podpise zmluvy 

bude cena nájmu 9,01€/rok 

c) doba nájmu: neurčitá 

d) výpovedná doba: 3 mesiace  



z dôvodov hodných osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov – dôvod hodný osobitného zreteľa, ktorý je daný 

tým, pozemok KNC parcela č. 2156/52 pod garážou č.11 bol prenajatý nájomnou zmluvou 

manželovi žiadateľky p. Vladimírovi Smatanovi, ktorý zomrel 28.03.2018. Pozemok pod 

garážou č.11 užívali manželia spoločne od roku 1993. Po smrti manžela má p. Smatanová 

záujem naďalej užívať pozemok pod garážou. Zmluva o nájme pozemku bude uzatvorená so 

žiadateľkou p. Emíliou Smatanovou za tých istých podmienok (nemení sa predmet nájmu, 

účel, výmera a výška nájomného).  

IV. konštatuje, 

že zámer prenechania pozemku do nájmu je zverejnený na úradnej tabuli mesta, webovej 

stránke mesta od 06.05.2019 a na Ústrednom portáli verejnej správy – www.slovensko.sk od 

07.05.2019 do konania MZ (vrátane tohto dňa). 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

Hanus, Ing. Mucha, Ing. Žideková, 

PaedDr. Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

f) Majetkoprávne usporiadanie pozemky pod novou časťou cintorína 

Pozemky, ktoré tvoria areál miestneho cintorína v Meste Rajec patria takmer v celosti do 

vlastníctva Mesta Rajec, s výnimkou pozemkov: 

 KN C parcelné číslo 2135/8, druh pozemku ostatné plochy o výmere 914 m² 

 KN C parcelné číslo 2136/27, druh pozemku orná pôda o výmere 10 m² 

ktoré sú evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade v Žiline, katastrálnom odbore 

na liste vlastníctva č. 2869 pre k.ú. Rajec.  

Vlastníkmi uvedených pozemkov sú: Mesto Rajec            v podiele 3/4 

                                                            Lenka Špániková     v podiele 1/4 

Z dôvodu majetkovo-právneho usporiadania vlastníckeho práva pozemkov v areáli 

cintorína bola prostredníctvom emailu zo dňa 13.09.2018 zaslaná p. Lenke Špánikovej 

ponuka na odkúpenie jej spoluvlastníckeho podielu o veľkosti ¼ v pozemkoch KNC p.č. 

2135/8 (podielu 1/4 zodpovedá výmera 228,50 m² z celku) a KNC p.č. 2136/27 (podielu 1/4 

zodpovedá výmera 2,5 m² z celku).  

Navrhovaná kúpna cena bola 3,32 Eur/m², ktorú schválili poslanci mestského zastupiteľstva 

Mesta Rajec, uznesením MZ č. 90/2008 zo dňa 04.09.2008. P. Lenka Špániková odpovedala 

na email dňa 26.09.2018, v ktorom uviedla, že s navrhovanou výškou kúpnej ceny 3,32 

Eur/m² nesúhlasí z dôvodu, že v Uznesení Okresného súdu Žilina 30D 259/2015 zo dňa 

26.09.2017 ktorým bolo skončené dedičské konanie po neb. Márii Špánikovej, je uvedená 

hodnota podielu ¼ v pozemkoch KN C p.č. 2135/8 a KNC p.č. 2136/27, ktoré má mesto 

záujem kúpiť, spolu vo výške 2285,75 Eur, čo je v prepočte na m² 9,90 Eur/m².  

Požadovaná výška kúpnej ceny je pre mesto neprimerane vysoká s ohľadom na účel využitia 

dotknutých pozemkov.  

V roku 2013 MZ schválilo predaj niektorých pozemkov v areáli cintorína za kúpnu cenu 6,- 

€/m². 

V roku 2017 bol vypracovaný znalecký posudok č. 203/2017, ktorý vypracoval znalec Ing. 

Milan Bohdal a všeobecná hodnota uvedených pozemkov bola určená sumou 5,38 Eur/m².  



P. Lenka Špániková bola informovaná o cene stanovenej znaleckým posudkom. Na základe 

vzájomnej dohody p. Lenka Špániková súhlasila s odpredajom spoluvlastníckych podielov 

v predmetných pozemkoch za navrhovanú výšku kúpnej ceny 6 €/m² a  žiada o dokončenie 

predaja a prevodu týchto pozemkov. 

 

Počas rokovania o 20.41 h odišiel 

p. Kardoš – počet poslancov 12. 

 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

stanovisko komisie výstavby a životného prostredia zo dňa 06.05.2019 a stanovisko finančnej 

komisie zo dňa 09.05.2019, ktoré odporučili odkúpiť od predávajúcej pozemky  KN C 

parcela č. 2135/8, druh pozemku ostatná plocha o celkovej výmere  914 m², v podiele 1/4, čo 

predstavuje výmeru 228,50 m² z celku a KN C parcela č. 2136/27, druh pozemku orná pôda 

o celkovej výmere 10 m², v podiele 1/4, čo predstavuje výmeru 2,5 m² z celku za cenu 6,-

€/m², čo predstavuje vo finančnom vyčíslení čiastku 1386,- €. 

II. schvaľuje  

kúpu spoluvlastníckeho podielu o veľkosti ¼ v pozemkoch nachádzajúcich sa v katastrálnom 

území Rajec, evidovaných na Okresom úrade v Žiline, katastrálnom odbore na LV č. 2869 

a to: 

a) KN C parcele č. 2135/8, druh pozemku ostatná plocha o celkovej výmere  914 

m²,   

v podiele 1/4, čo predstavuje výmeru 228,50 m² z celku 

b)  KN C parcele č. 2136/27, druh pozemku orná pôda o celkovej výmere 10 m², 

v podiele 1/4, čo predstavuje výmeru 2,5 m² z celku    

kúpou  od predávajúcej: Lenky Špánikovej, nar. 27.05.1974, bytom Příbramská 1029/30, Aš, 

352 01 do výlučného vlastníctva Mesta Rajec za dohodnutú kúpnu cenu 6,- €/m², čo 

predstavuje vo finančnom vyčíslení čiastku 1386,- € v súlade so Zásadami hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta. 

Kupujúci sa zaväzuje zaplatiť za prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnosti dohodnutú kúpnu 

cenu vo výške 1386,- eur (slovom jedentisíctristoosemdesiatšesť eur) prevodom na účet 

predávajúcej do 30 kalendárnych dní odo dňa nadobudnutia účinnosti kúpnej zmluvy. 

III. schvaľuje,  

aby poplatky spojené s prevodom a to najmä poplatok za vklad do katastra nehnuteľnosti 

zaplatil kupujúci. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Bc. Repková, Mgr. Hanus, 

Ing. Mucha, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

Počas rokovania o 20.43 h prišiel 

p. Kardoš – počet poslancov 13. 

 



20. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec rozpočtovým 

opatrením č 20/2019 

Odborné stanovisko hl. kontrolórky mesta k návrhu zmeny rozpočtu 

a programového rozpočtu mesta na rok 2019 – RO č. 20/2019 

P. Záborská predniesla poslancom návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu mesta 

na rok 2019. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor odovzdal slovo hl. kontrolórke mesta, 

ktorá predložila poslancom odborné stanovisko k navrhovanej zmene rozpočtu. Následne 

primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

odborné stanovisko hl. kontrolóra k návrhu zmeny rozpočtu a programového rozpočtu na 

rok 2018 Mesta Rajec rozpočtovým opatrením č.20/2019 

II. schvaľuje 

návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2019 Mesta Rajec rozpočtovým 

opatrením č. 20/2019. 
 

  Rozpočet Mesta Rajec na rok 2019 - rozpočtové opatrenie č. 20/2019 

Bežný, kapit.rozpočet - 

sumarizácia Schválený Schválené Návrh Návrh 

  Rozpočet  

na rok 2019 

v EUR 

Rozpočtové 

opatrenie č. 

19/2019 

Zmena v 

EUR 

Rozpočtové 

opatrenie              

č.20/ 2019   

Bežné príjmy spolu: 5 559 552 5 594 664 -10 541 5 584 123 

Bežné výdavky spolu: 5 142 598 5 201 127 160 541 5 361 668 

Schodok/prebytok         

bežného rozpočtu: 416 954 393 537 -171 082 222 455 

Kapitálové príjmy spolu: 973 665 973 665 -789 755 183 910 

Kapitálové výdavky spolu:  2 363 500 2 383 384 

-1 360 

141 1 023 243 

Schodok/prebytok         

kapitálového rozpočtu: -1 389 835 -1 409 719 570 386 -839 333 

PRÍJMY SPOLU (bežné + 

kapitálové): 6 533 217 6 568 329 -800 296 5 768 033 

VÝDAVKY SPOLU (bežné + 

kapitálové): 7 506 098 7 584 511 

-1 199 

600 6 384 911 

Schodok/prebytok -972 881 -1 016 182 399 304 -616 878 

F I N A N Č N É   O P E R Á CI E *         

Príjmy 1 318 756 1 363 457 -498 004 865 453 

Výdavky 345 875 347 275 -98 700 248 575 

Schodok/prebytok 972 881 1 016 182 -399 304 616 878 

Výsledok hospodárenia 0 0 0 0 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 1 

JUDr. Gelatka, p. Kardoš, p. Kavec, 

Mgr. Augustín, p. Matejka, p. Pekara, 

Ing. Pekara, Bc. Repková, Mgr. 

 Ing. Žideková 



Hanus, Ing. Mucha, PaedDr. Mihalec, 

Mgr. Šupka 

 

21. Žiadosť o poskytnutie príspevku z finančných darov pre DV 

Žiadosť o poskytnutie príspevku z finančných darov pre DV predniesla poslancom p. 

Záborská. 

Počas rokovania o 20.55 h odišiel 

p. Kardoš – počet poslancov 12. 

 

Riaditeľka Domova vďaky sa obrátila so žiadosťou o odsúhlasenie finančného príspevku 

na vyhotovenie nového bleskozvodu na budove Domova vďaky. Bleskozvod je momentálne v 

nevyhovujúcom stave. Pri rekonštrukcii elektroinštalácie plynovej kotolne sa pri meraní 

pôvodnej uzemňovacej sústavy zistilo, že pôvodný bleskozvod nevyhovuje. Predbežné 

náklady by podľa cenovej ponuky predstavovali 6 147,00 €. Rozpočtová organizácia Domov 

vďaky nemá vlastné zdroje na vykrytie horeuvedených nákladov, a preto predložila návrh na 

použitie finančných darov. 

Po krátkej diskusii primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

účel použitia finančných darov maximálne do výšky 6142,15 € na vyhotovenie bleskozvodu 

na budove Domov vďaky Rajec. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Bc. Repková, Mgr. Hanus, 

Ing. Mucha, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

22. Návrh VZN č. 1/2019 o zavedení a poskytovaní elektronických služieb 

Návrh VZN č. 1/2019 o zavedení a poskytovaní elektronických služieb predniesla 

poslancom p. Uríková. 

V zmysle zákona č. 305/2013 Z.z. o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti orgánov 

verejnej moci (zákon o e-Governmente) mesto ako orgán verejnej moci  je povinné 

vykonávať výkon verejnej moci elektronicky. 

Na základe kontroly NKÚ – Protokol č. Z-003673/2019/1140/JVB zo dňa 21.1.2019, 

ktorá bola zameraná aj na elektronickú komunikáciu, mesto pristúpilo k návrhu 

predkladaného VZN. 

Mesto komunikuje so subjektmi, ktoré určuje zákon elektronicky prostredníctvom portálu 

www.slovensko.sk  

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

návrh VZN č. 1/2019 o poskytovaní elektronických služieb. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 0 

http://www.slovensko.sk/


JUDr. Gelatka, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Bc. Repková, Mgr. Hanus, 

Ing. Mucha, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

23. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta na II. polrok 2019 

Hlavná kontrolórka mesta, Ing. Sekáčová, predniesla poslancom návrh Plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2019. 

 

Počas rokovania o 21.03 h odišiel 

Mgr. Augustín – počet poslancov 

11. 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolórky mesta Rajec na II. polrok 2019. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 11 proti: 0 zdržal sa: 0 

JUDr. Gelatka, p. Kavec, p. Matejka, 

p. Pekara, Ing. Pekara, Bc. Repková, 

Mgr. Hanus, Ing. Mucha, Ing. 

Žideková, PaedDr. Mihalec, Mgr. 

Šupka 

  

 

24. Správa hl. kontrolórky mesta o výsledku uskutočnených kontrol za obdobie od 28. 

februára 2019 do 23. mája 2019 

Hlavná kontrolórka mesta, Ing. Sekáčová, predniesla poslancom Správu hl. kontrolórky 

mesta o výsledku uskutočnených kontrol za obdobie od 28.2.2019 do 23.5.2019. 

 

Počas rokovania o 21.08 h prišiel Mgr. 

Augustín – počet poslancov 12. 

 

Ing. Žideková sa spýtala, z akého dôvodu nemôžu poslanci mať túto správu predloženú aj 

písomne vopred pred rokovaním MZ. 

Hl. kontrolórka odpovedala, že postupuje v zmysle pravidiel, ktoré boli schválené 

mestským zastupiteľstvom. Mnohé veci, ktoré sa týkali vyjasnenia si požiadaviek, boli 

s poslancami prerokované. Čo sa týka výkonu kontroly hl. kontrolóra, poslanci nemajú právo 

vidieť doklady a procesnú správu výkonu kontroly. Zákon 369/1990 Zb. ukladá povinnosť 

predloženia správy hl. kontrolóra, ktorá aj predložená bola v zmysle platnej legislatívy. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

Správu hl kontrolórky mesta o výsledku uskutočnených kontrol za obdobie od 28. februára 

2019 do 23. mája 2019. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 0 



JUDr. Gelatka, p. Kavec, Mgr. 

Augustín, p. Matejka, p. Pekara, Ing. 

Pekara, Bc. Repková, Mgr. Hanus, 

Ing. Mucha, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec, Mgr. Šupka 

  

 

25. Doplnenie rady školy – ZŠ, ul. Lipová, Rajec 

Vzhľadom k tomu, že PaedDr. Mihalec sa písomne vzdal členstva v Rade školy na ZŠ, ul. 

Lipová, je potrebné ho z tejto funkcie odvolať a doplniť nového člena. Niektorí poslanci 

navrhli p. Kavca, p. Matejka navrhol p. Lumíra Kardoša. Nakoľko sa do diskusie už nikto 

neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. odvoláva 

PaedDr. Jána Mihalca, člena Rady školy za zriaďovateľa pri Základnej škole, Lipová 2, Rajec 

z dôvodu písomného sa vzdania členstva. 

 

II. deleguje 

Jána Kavca za člena Rady školy pri Základnej škole, Lipová 2, Rajec za zriaďovateľa. 

 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 4 

JUDr. Gelatka, Mgr. Augustín, p. 

Pekara, Ing. Pekara, Bc. Repková, 

Mgr. Hanus, Ing. Žideková, PaedDr. 

Mihalec 

 p. Matejka, Mgr. 

Šupka, Ing. Mucha, p. 

Kavec 

 

26. Rekonštrukcia ciest a chodníkov 

Na zasadnutie MZ sa dostavili niektorí obyvatelia ulice Jánošíkova, ktorí po udelení slova 

primátorom mesta predniesli svoje požiadavky. 

Prvá požiadavka sa týkala sľúbeného vybudovania parkoviska, taktiež požadovali 

jednosmernú ulicu. Doteraz sa parkovisko nevybudovalo napriek tomu, že majú písomný 

prísľub zo strany mesta z roku 2018, že do septembra 2018 bude toto parkovisko vybudované. 

Primátor odpovedal, že mesto pracuje na vybudovaní parkovania, mestská polícia kontroluje 

všetkých vodičov, ktorí parkujú na zelenej ploche. 

Bc. Tomčíková dodala, že sa diskutovalo o rôznych variantoch parkovania. Na základe tohto 

podnetu bola vypracovaná projektová dokumentácia, následne bola zapracovaná požiadavka 

dopravného inžiniera. Predbežná cena bola stanovená na cca 20.tis. € s tým, že sa to bude 

realizovať po etapách. 

Obyvatelia ulice Jánošíkova navrhli, aby bola táto ulica jednosmerná a dať tam parkovanie so 

45-uhlovým stupňom, čím sa získa viac parkovacích miest. Navrhli uskutočniť k tejto 

problematike samostatné stretnutie. 

P. Matejka navrhol, aby sa zároveň s ulicou Jánošíkovou riešili aj ulice 1. mája a Obrancov 

mieru. Primátor dodal, že majú jeho verejný prísľub, že sa mesto bude v dohľadnej dobe 

tomuto venovať a zorganizuje sa stretnutie. 

 

Ďalšia požiadavka sa týkala zrezanie alebo orezania dvoch veľkých smrekov, ktoré sa pri 

prudkom vetre nakláňajú na rodinný dom p. Rybárika.  

 

Požiadavka bola aj na osadenie interaktívnych prvkov detského ihriska, ktoré by boli 

umiestnené na zeleni na ulici Jánošíkovej. 

Primátor odpovedal, že detské ihriská mesto postupne obnovuje. 



  

JUDr. Gelatka uviedol, že parkovanie v meste treba riešiť. Jednako však treba vyriešiť aj 

rekonštrukciu chodníkov a ciest. Zmyslom predloženia tohto bodu bolo apelovať, aby sa 

niečo vykonávalo v tejto oblasti, aby sa vytvorila pracovná skupina (aj z oddelenia výstavby) 

– urobiť chodníky v meste naraz, čo by mestu ušetrilo peniaze. Tiež upozorniť občanov, že po 

urobení chodníkov nedostanú rozkopové povolenie.  

 

Primátor uviedol, že rekonštrukcia chodníkov bola jedna z priorít, ktoré boli povedané na 

začiatku volebného obdobia. Mesto má pripravené projektové dokumentácie, informácie, čo 

bolo kedy rekonštruované v akom období. Nie je to úplne jednoduché pripraviť materiál 

k rekonštrukcii chodníkov, nakoľko mesto musí aj vysporiadať vlastnícke vzťahy 

k pozemkom pod chodníky, siete a pod. Niektoré veci sa môžu naceniť rýchlo, ale pri 

niektorých sa môže urobiť len hrubý odhad. 

Bc. Tomčíková dodala, že taktiež je potrebné povedať, či sa budú chodníky asfaltovať alebo 

robiť dlažbu a pod. Vysvetlila postup prác pri zostavovaní katalógu chodníkov. 

JUDr. Gelatka navrhol, aby si mesto zobralo úver a urobilo všetky chodníky v meste naraz.  

Mgr. Šupka navrhol, aby si poslanci vo svojich obvodoch určili, ktoré chodníky treba 

prioritne opraviť, nakoľko svoj obvod najlepšie poznajú a zaň aj zodpovedajú. 

Bc. Tomčíková navrhla, aby sa po dokončení dokumentu ciest a chodníkov uskutočnilo 

stretnutie aj s dopravným inžinierom.  

Primátor sa stotožnil s návrhom, aby sa rekonštrukcia chodníkov vykonala naraz.  

 

27. Rôzne 

a) Postavenie hl. kontrolóra 

Hlavná kontrolórka mesta písomne predložila poslancom postavenie hlavného kontrolóra 

mesta, jeho práva a povinnosti. 

Následne jej primátor dal možnosť vyjadriť sa k poznámkam Ing. Židekovej, ktoré odzneli 

na poslednom rokovaní mestského zastupiteľstva, kde Ing. Žideková obvinila hlavnú 

kontrolórku zo zanedbania si svojich povinností a neupozorňovania na nedostatky ohľadom 

rekonštrukcie športovej haly, resp. schválenia rozpočtu k tejto stavbe. 

Hlavná kontrolórka uviedla, že požiadala ako občan Ing. Židekovú o písomné vyjadrenie 

sa k jej vyjadreniam. Ing. Žideková odpovedala hlavnej kontrolórke v tom zmysle, že nie je 

povinná zo zákona reagovať na list Ing. Sekáčovej.  

Ing. Sekáčová požadovala, aby sa verejnosť dozvedela o nepravdách, ktoré vyslovila Ing. 

Žideková na poslednom riadnom zasadnutí MZ, preto požiadala o možnosť sa k tejto situácii 

vyjadriť. 

Následne sa hlavná kontrolórka vyjadrila k jednotlivým tvrdeniam Ing. Židekovej, kde 

predložila aj argumenty, že konala v zmysle zákona. 

V závere dodala, že všetci poslanci obdržali písomnú správu o ročnej kontrolnej činnosti 

a zdôraznila, že nič nezanedbala. Nemyslí si, že by jej malo byť niečo vytknuté. Tvrdenia Ing. 

Židekovej sa nezakladali na pravde. 

 

Ing. Žideková uviedla, že legislatíva na Slovensku je taká aká je, prokuratúra rozhodla 

tak, ako rozhodla, napísali jej, že uznesenia boli v poriadku. Hospodárnosť pri verejnom 

obstarávaní – je to legislatívny problém SR – verejné obstarávania sú robené v súlade 

s legislatívou a najmä prieskumy trhu a zákazky s nízkou hodnotou. Oslovíme len tých, 

ktorých chceme. 

 



V závere primátor uviedol, prečo umožnil hlavnej kontrolórke vyjadriť sa k tvrdeniam 

Ing. Židekovej. Vytkol jej, že len tak bez dôkazov hovoriť, že je niečo predražené, pokiaľ na 

to nemá oprávnenie, nie je správne. Taktiež vyjadrenia Ing. Židekovej na zasadnutí MZ neboli 

korektné. 

 

 

 

 

 

Týmto bodom bolo ukončení rokovanie mestského zastupiteľstva. Primátor poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie o 22.18 h ukončil. 

 

 

 

 

 

Ing. Milan   L i p k a 

                      primátor mesta 

 

 

 

               Ing. Ján   J a s e n o v e c , PhD. 

                                prednosta MsÚ 

 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Peter Hanus 

  Lumír Kardoš 

 

 

Zapisovateľka: Alena Uríková 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


